
زنـگ هشـدار بـرای وزنـه بـرداری
ایران به صدا درآمد

وضعیت حال حاضر وزنه برداری نشان می دهد که زنگ هشدار برای این
رشته به صدا درآمده است .

کوروش باقری سرمربی سابق تیم ملی وزنه برداری با اعلام مطلب بالا و
با اشاره به لزوم برنامه ریزی گفت: «الان خیلی از رسانهها صرفا به
این موضوع میپردازند که کیانوش چه کاری انجام داد، سهراب چه کار
کرد و بهداد سلیمی در آینده قرار است چه کاری انجام دهد. اینها
افرادی هستند که حدود ۷ سال پیش قهرمان دنیا شدند. به نظر من کار
یک فدراسیون این است که پشت سر اینها بتواند پشتوانه خوب برای

وزنهبرداری کشور بسازد.

وی گقت:شما توجه کنید پشت سر کیانوش رستمی در وزنهبرداری ایران،
علی میری است. تفاوت رکوردها را نگاه کنید. اینها زنگهای هشداری

است که برای وزنهبرداری ایران به صدا در آمده است.
وی در ادامه افزود :آیا ما به شکل اساسی برنامهریزی مناسب برای
تقـویت کیفـی نفراتـی کـه پشـت سـر قهرمانـان کشورمـان بودهانـد،
داشتهایم؟ به لحاظ کمی صحبت میکنند که مثلا ما در جوانان این
تعداد نفر را آوردهایم و پشت سر آنها هم این تعداد نفر وجود دارد

ولی این کیفیت کار است که نشان میدهد چه کسی چه کاره است.
باقری با اشاره به سطح کیفی رقابت های جهانی گفت: ۱۰ رقیب ما در
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رقابتهای جهانی نیستند ولی نفر بعد از کیانوش در تیم ملی
نمیتواند روی سکو برود. علی رغم این که اعتقاد دارم علی میری

پتانسیل قهرمانی در دنیا را دارد، چون من با او کار کردهام.
وی در پایان افزود:به نظر من فدراسیون خیلی دوست دارد و با
رسانهها هم هماهنگ است که صرفا به بحث کیانوش پرداخته شود. قطعا
باید بخش عظیمی از نقدها و تحلیلها به پشتوانهسازی کیفی اختصاص
داده شود و خیلی هم دنبال تسویه حساب شخصی با کیانوش رستمی
نباشند. به نظر من کیانوش قهرمان بزرگی است و میشود او را حفظ
کرد تا برای کشورمان باز هم افتخارآفرینی کند ولی ما نباید از

پشتوانهسازی غافل بشویم.


